
Protokoll från ordinarie föreningsstämma för Gruddbo-Levsnäs Samfällighetsförening 

 

 

 

 

 

 

 

Tid och plats: Den 3 maj 2008 kl 14.00 – 16.00 i stora salen Gamla Kommunalhuset, 

Sollerön. 

Närvarande: 30 medlemmar enligt bifogad närvarolista. 

 

 

 

 

 

§1 Torbjörn Aulin hälsar samtliga närvarande välkomna och förklarar stämman 

 öppnad 

 

§2 Till ordförande för stämman valdes Torbjörn Aulin 

 

§3 Till sekreterare för stämman valdes Agneta Birol 

 

§4 Mattias Ekeblad och Bosse Andersson utsågs att justera dagens protokoll samt  

 att vara rösträknare 

 

§5 Stämman ansågs vara behörigt kallad 

 

§6 Styrelsens och revisorernas berättelser redovisades och godkändes 

 

§7 Styrelsen beviljas ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2007 

 

§8 Arvodena till styrelsen är enligt tidigare beslut knutna till basbeloppet 

 

§9 Stämman beslutade godkänna styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat 

 samt debiteringslängd 

 Stämman beslutade att godkänna styrelsens förslag om att vid behov göra en  

 extra uttaxering i höst, av 430 kr, gällande asfaltering vid infart Jugen Jons väg 

 

§10 Till styrelseordförande för ett år valdes Torbjörn Aulin 

  

 Ordinarie styrelseledamöter 

 

 Lasse Wallentin  omval för två år 

 Agneta Birol  omval för två år 

 Birgitta Wångersjö  (vald tom årsstämman 2009) 

 Margareta Porseryd (vald tom årsstämman 2009) 

 Mats-Erik Olsson (vald tom årsstämman 2009) 

  

  



 

 

 

Till styrelsesuppleanter för ett år valdes 

 

Stig Säflund  omval 

Mattias Ekeblad omval 

Per Aschan  omval 

 

Till ordinarie revisorer för ett år valdes 

 

Göran Karlsson omval 

Arja Aschan  omval 

 

Till revisorssuppleant för ett år valdes 

 

Susanna Chamberlain nyval 

 

Till valberedning för ett år valdes 

 

Ingrid Raukas 

Maj-Greth Wallentin 

 

 

§11 Framställningar från styrelsen eller motioner från medlemmarna 

 Inga ärenden fanns att behandla. Inga övriga frågor har anmälts i 

 Behörig ordning 

 

§12 Övriga frågor 

 En medlem kom med förslag om att städdag och årsmöte ska vara på 

 samma dag.  Styrelsen tar till sig förslaget. 

 

 Frågan uppkom om TV4 sport kan ingå i utbudet av tv kanaler. 

 Svar: Då måste Eurosport utgå eftersom det inte finns plats för 

 båda kanalerna. 

 

 Torbjörn Aulin informerade om läget beträffande förhandlingar med  

 Caravan club. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

§13 Stämmoprotokollet kommer att skickas ut i samband med utdebiteringen  

 I september månad. 

 

§14 Stämman förklarades avslutad 

 

 

 

 

 

 

 

Vid protokollet  Godkännes 

 

 

Agneta Birol   Torbjörn Aulin  

  

 

 

 

 

 

 

Justeras 

 

 

Mattias Ekeblad  Bo Andersson 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

  

  

 


